
Protokoll - Styremøte januar 2025

Dato: 07.01.2025 18:00

Møtet ble gjennomført som et digitalt møte.

Deltagere:

Anette B. Nordby
Christian Fredrik Ekeren
Anne Elizabeth Wilhelmsen
Anne Lise Ytreberg
Jan Even Assersen
Monica Semb Sætre
Stine Haakensen
Liz Rognstad
Nina Skjelstad
Torill Moltzau

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 25/1/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 25/1/2

Oppsigelse fra ag-komiteen
2 personer går ut av sine verv i ag-komiteen og komiteen har begynt å lete etter erstatninger.

Tusen takk for all hjelp. Styret

Sak 25/1/4

Mail fra ag-komiteen
Saken er unntatt offentlighet.

Stovner Hundeklubb
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Sak 25/1/5

Årsmøte
Svar på medlemsundersøkelsen som er sendt ut til 520 medlemmer
83 har svart.
Spørsmål 1: Ønsker du fysisk årsmøte i SH 2025?
Ja: 25
Nei: 40
Vet ikke: 18
Spørsmål 2: Ønsker du digitalt årsmøte for SH i 2025?
Ja: 52
Nei: 16
Vet ikke: 15
Spørsmål 3: Hvilken dag passer best: Likt på dagene.
Spørsmål 4: Er det en variant av årsmøte som gjør at du ikke kan eller ønsker å delta?
61 deltar om de har mulighet
8 vil ikke delta om det blir digitalt
14 vil ikke delta om det blir fysisk

Kunngjøre årsmøte 30. januar at det blir 27. mars
Fristen for å sende inn saker er 5 uker før dvs innen 20. februar.
Innkallingen publiseres 3 uker før dvs innen 6. mars. Alle papirer må da være ferdige slik at vi kan
legge alt ut på sidene våre.

Saker fra styret til årsmøte:

1. Treningstider i hallen: Låse for en ny periode på 2 år.
2. Møtehonorar av styret: Forslag er å gå opp til 500 kroner pr møte og leder får 750 kroner.
3. Øke medlemsavgiften. Styret foreslår å ikke øke medlemsavgiften iår.
4. Avvikle full revisjon da vi har et regnskapsfirma. Dette utgjør ca 51.000 i året.
5. Hvordan vil du at neste årsmøte skal være, digitalt eller fysisk.

Vedtak
Årets årsmøte blir digitalt fra 24. til 27. mars.
Styret vil sende ut ny medlemsundersøkelse til høsten neste år.

Sak 25/1/6

Styremøter fremover
23. januar, 04. februar på Teams, 27. februar på Teams.
Årsmøte 27. mars, kunngjøres 30. januar. Innkallingen skal publisereses 3 uker før. Fristen for å sende inn
saker er 5 uker før.
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Sak 25/1/7

Mail fra medlem
Kullos i hallen etter rens av gresset.
Anette har pratet med 4G safety og rådført hva vi bør gjøre i forbindelse med rens: gjennomtrekk mens
ATV kjøres også teste med kullos måler etterpå. Måleren er personlig og man må gå en runde rundt i hele
hallen. Den vil pipe ved for høye verdier i forhold til arbeidsmiljøloven.

https://www.sgsafety.no/gassmaler-ara-h2s-o2-co-eller-so2

Sekretær svarer.

Vedtak
Bestille inn kullos måler til å teste etter neste rens. Vi dokumenterer verdiene og legger dette ut på sidene
våre.
Vedtaket var enstemmig.
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